
 Product News 
Maintal, July 2020 

 
 

FOR INFORMATION: Phase Out of all tools using Zigbee interface  

 

Concerned Products:   
E-Lit Box, E-Lit ELC “ZigBee” range and Delta Wrench “ZigBee” 

 

Description:  
We are pleased to inform you that we will Phase Out our products supporting a 
wireless communication via ZigBee to the E-Lit Box and the E-Lit Box itself during the 
2nd half of 2020. Please place your last orders early in Q3 2020 to ensure a delivery 
of last items.  

Hereafter a list of all part numbers concerned by this phase out. 

E-Lit Range: 

 

 

Delta Wrench Range: 

 

 

E-Lit Box: 

 

 

Replacement: 

The tools are replaced by the version with WIFI wireless communication. Please 
have a look inside our latest catalogue, issued in June 2020. 

 

In case of questions, please contact us under 

 desoutter.gmbh@desouttertools.com  +49 (0) 6181 411 0 

mailto:%20desoutter.gmbh@desouttertools.com
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ZUR INFORMATION: Abkündigung der Produkte mit Zigbee Kommunikation  

 

Betroffene Produkte:   
E-Lit Box, E-Lit ELC „Zigbee“ Baureihe und Delta Messschlüssel mit „ZigBee“  

 

Beschreibung:  
Hiermit möchten wir Sie informieren, dass wir im Laufe des zweiten Halbjahres 2020 
alle Modelle mit ZigBee Schnittstelle einstellen werden. Bitte platzieren Sie letzte 
Aufträge frühzeitig im dritten Quartal 2020 um eine Lieferung sicherzustellen. 

Hier die Übersicht der betroffenen Artikelnummern. 

E-Lit Baureihe: 

 

 

Delta Messschlüssel Baureihe: 

 

 

E-Lit Box: 

 

 

 

Nachfolger: 

Ersetzt werden die Modelle durch die Versionen mit WLAN Kommunikation. Weitere 
Hinweise finden Sie auch in unserem aktuellen Hauptkatalog vom Juni 2020. 

 

Bei Fragen gerne auf uns zukommen 

desoutter.gmbh@desouttertools.com  +49 (0) 6181 411 0 

mailto:desoutter.gmbh@desouttertools.com

